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Készült: Gádoros Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Pénzügyi  és
Gazdasági  Bizottságának  2013.  július  3-án  1000 órától  megtartott
üléséről

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácskozó Terme

Jelen vannak: Kozmer  Imre,  Bencsik  Sándorné,  Horváth  Mariann  és  Papp  János
bizottsági tagok

Jelen volt
tanácskozási joggal: Dr. Prozlik László polgármester

Tóth Tibor igazgatási csoportvezető
Libor Zsoltné pénzügyi csoportvezető

Kozmer Imre bizottsági elnök köszönti a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tagjait, üdvözli a
megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert négy bizottsági tag jelen van.
Jegyzőkönyvvezetőnek Bálint Krisztinát javasolja, mellyel a bizottság – 4 igen szavazattal –
egyhangúlag egyetért. Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalják,
mellyel a bizottság – 4 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért. Jegyzőkönyv hitelesítőnek
javasolja Papp Jánost, mellyel a bizottság – 4 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért.

1.) Ravatalozó épületének felújítására pályázati önerő biztosítása

Kozmer Imre bizottsági elnök átadja a szót Dr. Prozlik László polgármesternek.

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, jó hír, hogy több mint 29 millió forintot nyertek
felújításra, kevésbé jó hír, hogy ennek van önereje, az ÁFA. Június végén jött az értesítés az
MVH-tól,  6  hónapon  belül  az  első  kifizetési  számlát  be  kell  nyújtani  az  MVH-nak.  Az
elszámolás  végösszegének  minimum  10  %-át  kell  elérnie.  A  számítás  szerint  az
önkormányzat  költségvetésébe  ebben  az  évben  a  benyújtott  10  %-nak  az  ÁFA-ja  fog
jelentkezni,  ami  789  ezer  forint.  Az  áthúzódó  beruházás  a  következő  költségvetési  évre
marad. Olyan állapotok uralkodnak, hogy megítélése szerint mindenképpen ráfér egy komoly
beruházás  az  épületre.  Frekventált  helyen  van,  ahol  az  emberek  sokkal  érzékenyebbek  a
környezetükre mint másutt.

Papp János bizottsági tag kérdése, a keret hogyan áll?

Libor Zsoltné pénzügyi csoportvezető elmondja, 1 millió forint van a fejlesztési tartalékban,
az általános tartalékon 267 ezer forint.

Kozmer  Imre  bizottsági  elnök kérdés  és  hozzászólás  hiányában felteszi  szavazásra,  ki  ért
egyet  azzal,  hogy  a  pénzügyi  bizottság  javasolja  a  testületnek  a  ravatalozó  épületének
felújítására pályázati önerő biztosításáról szóló határozati javaslat elfogadását?
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A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

35/2013. (VII. 3.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek elfogadásra a ravatalozó épületének felújítására
pályázati önerő biztosításáról szóló határozati javaslatot.

2.) Bejelentések

- Tájház pályázati önerő

Dr. Prozlik László polgármester ismerteti az indikatív ajánlatot a bizottsággal. Elmondja, az
ÁFA összegét csak likvidhitel formájában lehet finanszírozni.

Kozmer  Imre  bizottsági  elnök  elmondja,  így  a  helyes  összeg  a  határozati  javaslatban  a
7.345.319 Ft. 

Dr.  Prozlik  László  polgármester  javasolja,  hogy  a  ÁFA  összegét  vegyék  ki  a  határozati
javaslatból.

Kozmer Imre bizottsági elnök kérdés hiányában felteszi szavazásra, ki ért egyet azzal, hogy a
bizottság  javasolja  a  testületnek  elfogadásra  a  tájház  pályázati  önerejével  kapcsolatos
határozati javaslatot azzal a módosítással, hogy a felvenni kívánt hitel összege 7.345.319 Ft?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

36/2013. (VII. 3.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek  a  tájház  pályázati  önerejéhez  szükséges
határozati javaslat elfogadását azzal a módosítással, hogy
a felvenni kívánt hitel összege 7.345.319 Ft.

- Önkormányzat és Hagyományőrző és Faluszépítő Egyesület között kötött támogatási
szerződés hatályon kívül helyezése

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, egy gádorosi állampolgár levelet küldött, hogy a
május 16-i Képviselő-testületi döntés alapján a Hagyományőrző és Faluszépítő Egyesületnek
adott  támogatás  jogszerűtlen,  és  törvénytelenül  vette  fel  azért,  mert  a  döntéshozók  és
előkészítők  az  egyesület  vezetőségi  tagjai.  A  jegyző  úr  utánanézett  a  jogszabálynak,  az
észrevétel megállja a helyét. Javasolja, hogy ezt a támogatási szerződésről szóló határozatot
helyezze  hatályon  kívül  a  testület.  Elmondja,  a  mai  napon  az  egyesület  602.255  Ft-ot
befizetett az önkormányzat pénztárába. Az erről szóló pénztárbizonylat megtekinthető.

Kozmer  Imre  bizottsági  elnök kérdés  és  hozzászólás  hiányában felteszi  szavazásra,  ki  ért
egyet azzal, hogy a pénzügyi bizottság javasolja a testületnek a 45/213. (V. 16.) KT. számú
határozat hatályon kívül helyezését?
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A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

37/2013. (VII. 3.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek  a  45/2013.  (VII.  3.)  KT.  számú  határozat
hatályon kívül helyezését.

- Önkormányzat  és  Hagyományőrző  és  Faluszépítő  Egyesület  között  kötendő
kölcsönszerződés

Dr.  Prozlik  László  polgármester  elmondja,  az  előterjesztéshez  ügyvéd  által  átnézett
szerződéstervezet van csatolva.

Tóth Tibor  igazgatási  csoportvezető  hozzáteszi,  a szerződésben nem muszáj  szerepelnie  a
kötbér összegének, a Ptk. 301. §-a ezt tartalmazza.

Kozmer Imre bizottság elnök kérdés hiányában felteszi szavazásra, ki ért egyet azzal, hogy a
bizottság  javasolja  a  testületnek  az  önkormányzat  és  a  hagyományőrző  egyesület  között
kötendő kölcsönszerződés elfogadását?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

38/2013. (VII. 3.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testültnek  elfogadásra  az  önkormányzat  és  a
Hagyományőrző és Faluszépítő Egyesület között kötendő
kölcsönszerződést.

- Árvízi helyreállítási munkákhoz pénzbeli segítség nyújtása

Dr.  Prozlik  László  polgármester  elmondja,  a  dunai  árvíz  helyreállítási  munkálatai  eddig
zajlottak.  Az  Magyar  Önkormányzatok  Szövetsége  kéri,  hogy  anyagilag  is  próbálják
támogatni a helyreállítási munkálatokat. Javaslatuk, hogy lakosságszám alapján lakosonként
50-100 forinttal támogassák a kezdeményezést. Az önkormányzat sajnos ilyen összegben nem
tudja  támogatni  ezt.  Javaslata,  hogy  gesztust  gyakorolva  100  ezer  forint  erejéig  az
önkormányzat  a  rászorulókat  támogassa.  Van  egy  központi,  kincstár  által  megadott
bankszámlaszám, amelyre kell utalni a pénzt.

Kozmer  Imre  bizottsági  elnök kérdés  és  hozzászólás  hiányában felteszi  szavazásra,  ki  ért
egyet azzal, hogy a pénzügyi bizottság javasolja a testületnek, hogy az árvízi helyreállítási
munkálatokat Gádoros önkormányzata 100 ezer forinttal támogassa?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:
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39/2013. (VII. 3.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a testületnek
elfogadásra,  hogy az árvízi  munkálatok helyreállításához
100 ezer forint támogatást nyújtson.

Dr. Prozlik László polgármester hozzáteszi, Gádorosról humán erőforrást is biztosítottak, 5 fő
vett részt a munkálatokban az árvízi helyreállítás során.

- Labdarúgó Sport Egyesület kérelme

Ezt követően elmondja, az idei évi támogatási keretük elfogyott. A Gádorosi Labdarúgó Spot
Egyesület  csapata  bent  maradt  a bajnokságban. Szeretnének a megye  2-ben pályára  lépni.
Nevezési  díjra  107  ezer  forint  szükségeltetik.  A  kérelmükben  150  ezer  forint  szerepel.
Javasolja, hogy 100 ezer forintot adjanak nekik az általános tartalék terhére.

Kozmer Imre bizottsági elnök megkérdezi, van-e valakinek kérdése?

Papp János bizottsági tag kérdése, mi lesz ezzel a szakosztállyal?

Kozmer Imre bizottsági elnök felteszi szavazásra, ki ért egyet azzal, hogy a bizottság javasolja
a testületnek, hogy a Gádorosi Labdarúgó Sport Egyesület kérelme szerint 150 ezer forintot
biztosítsanak?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 nem szavazattal, igen szavazat és tartózkodás nélkül –
a Gádorosi Labdarúgó Sport Egyesület részére 150 ezer forint biztosítását nem javasolja.

Kozmer Imre bizottsági  elnök ezt  követően felteszi  szavazásra,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy a
pénzügyi  bizottság  javasolja  a  testületnek,  hogy  100  ezer  forintot  biztosítson  a  Gádorosi
Labdarúgó Sport Egyesület részére?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

40/2003. (VII. 3.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy 100 ezer forintot biztosítson a Gádorosi
Labdarúgó Sport Egyesület részére.

- Kábeltelevíziós hálózat bérbeadása

Dr. Prozlik  László polgármester  elmondja,  a  bérleti  szerződéshez szükséges nyilatkozatok
testületi ülésre érkeznek meg. A szerződést átnézték, a múltkori szerződés adaptálása ez.

Papp János bizottsági tag kér egy rövid magyarázatot, mert nem volt itt a múltkor.

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, a digitális átállás miatt modernizálni kellene a saját
fejállomást,  aminek  a  költsége  15-17  millió  forint  lenne.  Ezt  váltaná  ki  a  Nagyszénáson
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keresztül  vezető  itt  lévő  optikai  kábel,  mely  biztosítja  az  adásokat.  Az  egész  fejállomás
kiiktatásával egy beltéri egységet hoznának ide, amit a kft. vásárolna meg, melynek költsége
500-700 ezer forint. A jelenleg még analóg adások is a HD tévéken sokkal jobb minőségben
jönnének. Jóval több digitális csatorna lenne. Három előfizetői csomag lenne, a legnagyobb
csomag 55 csatornából állna, mely magában foglalja a Sport 2, az RTL II és a Muzsika TV
csatornákat is, melyeket az ügyvezető a kft. költségén tesz bele ebbe a csomagba. Az i-TV
több  mint  70  ezer  előfizetővel  rendelkezik,  ők  a  csatornákat  az  itt  fizetett  ár  töredékéért
kapják  meg.  Az  előfizetői  díjakat  továbbra  is  itt  kellene  fizetni.  Ugyanannyit  szednek  a
lakosságtól,  mint  eddig,  a  különbözet  marad  meg  haszonként.  Ha  az  említett  csatornát
pluszban bevállalja,  2,5-3 millió  forint nettó összeg tisztán megmaradna a kft-nek. Sokkal
jobb minőségű adás, és sokkal több csatorna lenne. A szerződést 1 évre kötik meg.

Tóth Tibor igazgatási csoportvezető elmondja, a rendkívüli felmondás nem volt benne, ezt a
jegyző úr kifogásolta ez elmúlt ülésen. A mostani szerződésben benne van.

Kozmer Imre bizottsági  elnök elmondja,  ha a kiegészítések megvannak,  akkor a bizottság
javasolja  a  testületnek,  bízza  meg  az  ügyvezetőt  a  szerződés  megkötésével,  aláírásával,
megkérdezi, ki ért ezzel egyet?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

41/2013. (VII. 3.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek,  hogy  bízza  meg  az  Progádor  Kft.
ügyvezetőjét,  hogy  a  kábeltelevíziós  hálózat  i-TV-nek
történő  bérbeadásával  kapcsolatban  a  szerződést  kösse
meg és írja alá.

Bencsik  Sándorné  bizottsági  tag  elmondja,  egy gádorosi  lakos,  Kóródi  István  megkereste
azzal  a  kéréssel,  hogy 2013.  július  26-ától  augusztus  6-ig  a  szervátültetettek  világjátékán
venne részt Dél-Afrikában. Magyarországról is megy 50 fő, 1500 lesz az összes résztvevő
száma, 50 országból mennek sportolók. Ezt az utat finanszírozza számára az egyesület, ahová
tartozik. A nevezési díjat kell fizetni, és költőpénzt kell biztosítani. Kóródi István atlétikában,
súlylökésben,  gerely-  és  kislabda-hajításban  és  bowling  sportágakban  versenyez.  Ehhez
szeretné a Képviselő-testület támogatását kérni. A nevezési díj 60 ezer forint.

Kozmer Imre bizottsági elnök javaslata, hogy biztosítsák a nevezési díj költségét a tartalékból.

Libor Zsoltné pénzügyi csoportvezető megjegyzi, 7.507 forint marad a tartalékon így.

Kozmer  Imre  bizottsági  elnök felteszi  szavazásra,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy Kóródi  István
részére 60 ezer forintot biztosítsanak az általános tartalék terhére a Dél-Afrikában tartandó
szervátültetettek világjátékán történő nevezési díj kifizetésére?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:
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42/2013. (VII. 3.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy Kóródi István gádorosi lakos részére 60
ezer  forintot  biztosítson  a  Dél-Afrikában  tartandó
szervátültetettek  világjátékán  történő  részvételéhez
szükséges nevezési díj kifizetésére.

Kozmer Imre bizottsági elnök további bejelenteni való hiányában megköszöni a részvételt, és
az ülést bezárja.

K. m. f.

Kozmer Imre Papp János
bizottsági elnöke bizottság tag
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